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Kongens Enghave Lokaludvalg er en uafhængig lokal forsamling, der er oprettet af 
Københavns Kommune. Lokaludvalget fungerer som bindeled mellem 
københavnerne i bydelen og politikerne på Københavns Rådhus.
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Kgs. Enghave Lokaludvalg – VEDr. overførsel af 
uforbrugte puljemidler

Kgs. Enghave Lokaludvalg har som følge af beslutningen på 
møde i Økonomiudvalget den 24. marts 2009, vedr. regnskab 
og overførsel af midler, fået tilsendt et skema til udfyldelse. Skema-
formen giver dog ikke meget mening i forhold til lokaludvalgets 
opgaver og derfor får I istedet 
dette brev. 

Fra 2008 har Kgs. Enghave 21.000 kr. i uforbrugte puljemidler. Heraf 
burde de 17.276 kr. være gået til betalingen af en bydelscykel. Men 
pga. fejl hos Koncernservice er betalingen for cyklen først blevet 
bogført i marts 2009 – på trods af at bilagene var rettidigt indsendt. 
Vi mener ikke en administrativ bogføringsfejl bør komme Kgs. 
Enghave Lokaludvalg og borgerne til skade, og derfor bør pengene 
kunne overføres frem for at blive inddraget. 

Med hensyn til de uforbrugte midler for 2007 ser sagen lidt 
anderledes ud. Det drejer sig om i alt 778.000 kr.
Kgs. Enghave Lokaludvalg blev dannet i foråret 2007. Lokaludvalget 
havde konstituerende møde den 6. juni og første ordinære møde 
den 20. juni.
Først på lokaludvalgets møde den 11. oktober 2007 vedtog vi 
retningslinier for brug af vores puljemidler. Dette var heller ikke noget 
problem idet, Kgs. Enghave Lokaludvalg fik at vide, at de midler de 
ikke forbrugte i 2007 ville kunne overføres til 2008. Dette var 
almindelig praksis i kommunen. Den tidlige overførsel af disse penge 
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blev godkendt af Borgerrepræsentationen den 13. december 2007, 
men blev efterfølgende annulleret og pengene indefrosset. 
Kgs. Enghave Lokaludvalg havde regnet med at kunne sine penge 
enten her i 2009 eller i 2010, hvor vi skal lave bydelsplan. Vi har høje 
ambitioner om bydelsplanen. Vi vil lave en plan, der kan være til 
gavn for Borgerrepræsentationen, Økonomiudvalget, Lokaludvalget 
og ikke mindst borgerne i Kgs. Enghave. En af vores ambitioner er 
derfor også at processen med udarbejdelse af bydelsplanen skal 
sætte nye standarder for borgerinddragelse, og vi arbejder for at 
inddrage også de borgere som kommunen normalt ikke når. Til det 
arbejde har vi brug for hver en krone vi kan skrabe sammen. –
Særligt her i Kgs. Enghave, der er en meget lille bydel med meget 
begrænsede midler. De overførte midler ville kunne gøre rigtig god 
gavn for bydelens borgere lokalt - både i forhold til 
bydelsplanprocessen og i forhold til de puljemidler som Kgs. 
Enghaves aktive borgere, foreninger og netværk kan søge.

Med venlig hilsen
Pva. Kgs. Enghave Lokaludvalg
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